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Confidential 

 

Tilstede: Medlemmer av Telemarkskomiteen: 
Rolf Bryn (RB), Isabella Alveberg (IA) ,Bjarne Ringstad (BR), Mathilde Olsen Ilebrekke 
(MOI) 
 
Forfall: Guro H Kjølseth (GHK) , Niri Lyngdal (NL) 

Organisator/referent: RB 

Dato/tidspunkt 06.03.2023, kl. 18.00-18.30 

Sted: Teams 

Tema: TK-møte nr. 9 2022-2024 

 

Sak 7 – 2022-2024 Organisering av telemark 

IA og RB gikk gjennom søknadsprosessen, samt innstilling til at vi gir tilbud til Bjørn Espen Aase. Et samlet 
TK står bak innstillingen, og RB tar kontakt med Generalsekretæren for videre prosess. 

IA forankret beslutningen med GHK i etterkant av møtet. Det har ikke vært mulig for RB å få tak i NL. 

Litt om prosessen og kandidaten 

I slutten av januar la vi ut stillingsannonse på Skiforbundets hjemmesider og Finn 

12  søkte -  6 plukket ut til et førstegangsintervju.  

Ett intervju ble gjort på Ål den 18/2 av IA og HR Sjef i Skiforbundet Berit Nygård, resterende ble gjort på 
Teams den 21/2 med Berit, Rolf Bryn og Isabella. 

3 kandidater ble tatt med til annengangsintervju på Ullevål / Teams hvor Berit, Rolf og Isabella deltok. Her 
hadde kandidatene fått en case, hvor vi var ute etter konkrete ideer om tiltak for å løfte sporten, spesielt 
knyttet til rekruttering i alle skikretser, økonomi og synlighet/kommunikasjon, skikultur og høye 
sportslige ambisjoner for både fjelltelemark og racing.  

1. mars var det et tredje intervju på Ullevål med Bjørn Espen Aase som vi ønsker å bli bedre kjent med. 
Intervjuet ble gjort med IA og RB.  

Litt mer informasjon: 
• Bjørn Espen Aase – 57 år 
• Bred erfaring fra idrett og friluftsliv.  
• Samfunnsengasjert med blikk for bredde og inkludering.  
• Veldig stor passion for snø og ski, og Telemark spesielt! 
• Bred erfaring fra privat næringsliv, startet, drevet og solgt ulike IT selskaper. 
• Utdannet Ingeniør BSc Industriell Elektronikk 
• Engasjert, motivert, handlekraftig 
• Ser på dette som et verdivalg og ønsker å engasjere seg bredt 
• Ser utfordringene tydelig : rekruttering, sponsor & mediedekning 

 

TK ønsker med dette å innføre et taktskifte i norsk telemark: 
• Vi vil fokusere på våre kjerneverdier og jobbe med å få tilbake interessen for sporten I hele Norge 
• Jobbe tettere med klubber hvor det er interesserte i dag 
• Jobbe på tvers av skimiljøene 
• Aktivisere sponsorer 
• Øke medieeksponering gjennom egne kanaler og lokale medier 
• Tilrettelegge for en videre utvikling av landslaget.  
• Øke fokus og interessen for fjelltelemark 

 
www.skiforbundet.no  

Referat møte i Telemarkskomiteen 
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